
Schriftelijke vraag van Joris Van den Cruijce, provincieraadslid, aan de deputatie van 
Vlaams-Brabant 
Over het PRUP te Asse 

 
Beste, 
 
In april van dit jaar stelde ik een vraag in verband met de afbakening van het kleinstedelijk 
gebied Asse.  Een aantal gegevens waren toen nog niet beschikbaar, er werd aangegeven dat 
er meer details zouden beschikbaar zijn tijdens de zomer van dit jaar, vandaar dat ik een 
aantal punten uit mijn vorige vraag herneem: 

- Zijn de resultaten van de herkomst- en bestemmingstelling, uitgevoerd door de 
provincie in oktober 2013, al verwerkt en beschikbaar voor provincieraadsleden? 

- Zijn de gegevens van de aanvullende MOW-telling inmiddels beschikbaar? 
- Is er al een definitief PlanMer opgeleverd? 
- Welk tracé is , gezien de resultaten van de voorgaande vragen, het voorkeurstracé 

van de deputatie en welke argumenten hebben daarin de doorslag gegeven? 
 


